IH Magic Ceramic Cooking Pot Series Quick User Guide



Please follow the guidelines for proper usage.

Using the Cookware

- In the high-temperature firing process of ceramics, slight color variation or lightening of the glaze around the rim is considered
 a normal phenomenon.
- In the high-temperature firing process of ceramics, occasional pinholes and air bubbles may appear, which do not affect functionality and fall within the standard range.
- 3. Before use, check to ensure this product is free of cracks or damage. DO NOT use if any abnormalities are detected.
- 4. Before initial use, please clean this product thoroughly with a sponge or soft cloth. Avoid prolonged soaking of the pot body in water. After cleaning, it is recommended to invert the pot body and allow it to air dry completely before use.
- 5. This product can be used on induction cooker, gas cooker, infrared ceramic cooker and electric cooker.
- MARNING! This product is made of fragile and breakable ceramic. Handle with care, DO NOT drop or impact against other items
- When using this product for the first time, it is recommended to cook rice porridge (fill to 80% of the pot capacity), and letting
 the porridge sit in the pot for several hours. This will make the pot more durable.
- MARNING! After heating, the pot will become very hot, DO NOT touch with bare hands. Please use heat-resistant gloves or silicone pot handles when moving this product. Place a heat-proof trivet under this product to protect your dining table or kitchen counter.
- MARNING! DO NOT place this product's lid near an open flame to prevent it becoming too hot and becoming cracked or causing burns.
- 10. To extend this product's lifespan and for optimal performance, it is recommended to use medium or low heat for heating.
- 11. To prevent food from burning or sticking to the bottom, it is recommended to stir the food frequently while cooking.
- 12. MARNING! If this product develops cracks or leaks water after heating, it indicates that the interior structure of the product may have been damaged by external forces prior to cooking. Stop heating immediately, but DO NOT move this product until it has completely cooled down, in order to avoid getting scalded.
- 13. When cooking, ensure to add in the appropriate amount of water into the product, DO NOT overfill to avoid boil-over or hot water splashing out and causing scalding.
- 14. MARNING! Dry-burning an empty pot can cause dangers. DO NOT heat this product empty on the stove for an extended period of time.
- 15. MARNING! While cooking, keep minors away to avoid scalding or injuries.
- MARNING! DO NOT use this product in the microwave oven.

Cleaning & Maintenance

- Clean this product promptly after every use, to prevent oil residue buildup, which could lead to localized high temperatures
 and reduce product performance upon subsequent use.
- 2. If there is stubborn stain or burnt residue adhering to this product, immerse it in water for 20 minutes before cleaning.
- 3. To avoid damaging this product, it is recommended to let this product air dry completely before reusing it.
- 4. This product is dishwasher-safe.
- 5. Keep this product out of reach of children.
- Please store this product in a dry and well-ventilated place to avoid the formation of mold or odor.

Customer Service & Repair Centre

Hong Kong

Unit B, G/F, Sunshine Kowloon Bay Cargo Centre, 59 Tai Yip Street, Kowloon, Hong Kong Tel: +852 2773 2888 Fax: +852 2356 9798

Email: repairs@germanpool.com

Macau

A, 1 Andar, Mei Kui Kuong Cheong Fase 2, No.515 Avenida Do Conselheiro Borja Macau Tel: +853 2875 2699 Fax: +853 2875 2661



IH Magic 魔法陶瓷鍋具系列

GERMAN

快速使用指南

請遵循以下指示正確使用鍋具。

使用需知

- 1. 陶瓷在高溫燒製中,□沿邊角處釉色變淺,有微小色差屬於正常現象。
- 2. 陶瓷在高溫燒製中,會出現個別小針孔、氣泡,不影響使用,屬於標準範圍之內。
- 3. 使用前確保產品無龜裂或破損,如發現異常嚴禁使用。
- 初次使用前請用海綿或軟布清洗乾淨,鍋身嚴禁長時間浸泡在水中,清洗後建議將鍋身倒置,讓其充分自然風乾再使用。
- 5. 本產品適用於電磁爐、明火爐(燃氣爐)、電陶爐、電熱爐。
- 6. ⚠ 警告!本產品為陶瓷易碎品,請小心輕放,避免掉落和強烈撞擊本產品。
- 7. 首次使用本產品時,建議先煮白米粥養鍋。煮白米粥8分滿,煮後留置數小時,使產品更耐用。
- 終告!加熱後鍋體和鍋蓋溫度很高,嚴禁用手直接觸摸。移動時必須使用防熱手套或防燙硅膠把套。 將鍋放在餐桌時,請使用隔熱墊。
- 9. ▲警告!嚴禁將鍋蓋放置在明火旁,以免由於異常加熱後,造成破損或燙傷。
- 10. 為使產品壽命延長,使用效果更佳,建議使用中火或中小火加熱。
- 11. 為了使食物不燒焦黏鍋,使用時應盡量攪拌。
- 12. ▲警告!若鍋體經加熱後產生裂痕漏水,説明該產品使用前可能受到外力影響而導致內部結構受損,此刻應立即停止加熱,並務必等鍋體冷卻後方可移動,以免造成燙傷。
- 13. 烹飪時,裝水適量,以防止陶瓷鍋加熱時溢出或沸騰的水滴飛濺而出造成燙傷。
- 15. ⚠ 警告!使用時,嚴禁未成年人靠近,以免燙傷。

清潔與保養

- 使用後應及時清洗,防止因油垢黏附,再次使用時產生局部高溫而降低產品性能。
- 2. 如鍋體產生燒焦粘糊等的頑固污漬,請先放置於水中浸泡二十分鐘後再進行清洗。
- 3. 清洗乾淨後,建議自然風乾後再次使用,避免器具損壞。
- 4. 本產品適用於洗碗碟機清潔。
- 請存放於兒童觸碰不到的地方。
- 6. 為避免發霉、產生異味等,請存放於乾燥、涌風性良好的地方。

客戶服務及維修中心

香港

九龍大業街59號

三湘九龍灣貨運中心地下B室

電話:+852 2773 2888 傳真:+852 2356 9798

博具・+852 2356 9798 電郵: repairs@germanpool.com

澳門

澳門青洲大馬路(青洲新路) 515號美居廣場第二期1樓A座

電話:+853 2875 2699 傳真:+853 2875 2661

